
Andst Vandværk' 
Dit forsyningsselskab 

Referat 2024 fra generalforsamling den 19. marts 2024 

Fremmødte: 

Fra Bestyrelsen: 
Henrik Holm-Bendtsen — HH 
Peter Tjørnhøj — PT 
Michael Henriksen — MH 
Thomas Lykke — TL 
Uffe Vejrup — UV 

Samt yderligere: 
Jørgen Stenderup 
Jens-Kurt Jensen 
Michael Andersen 
Palle Olesen 
Kurt Munk 
Niels Jørgen Pedersen 
Kirsten Fisker 
Hans Jørgen Andersen 
Steen Stoltenborg 
Bent Jørgensen 

I. 	Valg af dirigent 

a. Jens Kurt blev valgt som dirigent 
Generalforsamlingen er lovligt indbudt. 
MH skriver referat. 

2. Bestyrelsens beretning for 2023: 

I 2023 havde vi ingen tilgang eller afkobling af brugere. 
Vi havde en leveret vandmængde på 33500 m3. 
Vores vandkvalitet er stadig rigtig god. 
Fra 2024 skal der testes for flere PFAS stoffer. 
Fra 2024 og 5 år frem får vi et nyt firma til at tage vores vandprøver. Vandrådet havde 
indhentet tilbud fra 3 firmaer, og det ene firma som er sgs analytics, var meget billigere 
end de 2 andre. 
Pumpen i boring 1 gik i stykker, så for at få en mere jævn oppumpning af vand og 
forhåbentlig et lavere strømforbrug, så har vi skiftet pumperne i boring 1 og 2 til nogle 
mindre pumper. 
Vi har arbejdet videre med solceller i 2023, i 2024 regner vi med at have en endelig 
konklusion på hvad vi kan og ikke kan. 
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Vi arbejdede i hele 2023 med at få skøderne på vandværkets grunde lavet om fra IS til 
AMBA, det lykkedes ikke i 2023 (det er faldet på plads i februar i 2024). 
I 2024 skal vi arbejde med udskiftning af målere. 
Vi skal sammen med kommunen have kigget på regulativet (der har været nogle domme 
som gør at alle skal have kigget deres fremgangsmåder efter i sømmene). 
Solceller som nævnt tidligere og så skal vi have kigget på en investeringsplan. 
Tak til alle som passer på vores vand. Tak for et godt samarbejde. 

Kommentarer: 
Spørgsmål: Har der været mange problemer med regnvand i målerbrønde, der kunne 
gøre aflæsning umulig? Svar: Nej, der er ikke oplevet væsentlig stigning. 
Kommentar: Flere roser vandværket for at være proaktiv i forbindelse med 
lækagealarmer. 

Beretningen er enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 

3. Det reviderede regnskab forlægges til godkendelse: 
a. Det reviderede regnskab og budget blev gennemgået af Thomas Lykke. 

Regnskabet offentliggøres snarest på hjemmesiden. 
b. Generalforsamlingen beslutter at overdækningen på 81.819 DKK må bruges til 

fremtidige investeringer. 

Regnskabet er enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 

4. Budget for det kommende år forelægges til godkendelse: 
a. Budgettet er enstemmigt godkendt af generalforsamlingen og at den budgetterede 

underdækning skyldes planlagte investeringer. 

5. Behandling af indkomne forslag 
a. Ingen indkomne forslag. 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 
a. Medlemmer på valg: 

Peter Tjørnhøj og Uffe Vejrup er på valg. 
Begge genvalgt. 

b. Følgende stiller op som suppleant. 
Michael Andersen og Palle Olesen stiller op som suppleanter. 
Begge er valgt. 

7. Valg af ekstern revisor 
a. På valg: Beierholm A/S 

Beierholm A/S er genvalgt. 
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8. Valg af intern revisor og revisorsuppleant 
a. På valg: 

i. Niels-Jørgen Pedersen (Revisor) 
ii. Jørgen Stenderup (Revisorsuppleant) 

Begge er valgt. 

9. Eventuelt 

a. Stoltenborg: Hvor kommer de nye pumper fra? Svar: De kommer fra leverandør 
Vand-Schmidt, producent: Grundfoss. 

b. Kirsten Fisker: Vi oplever urenheder i vandet i toilettet, har I hørt om andre med 
samme problemer? Svar: Nej, vi har ikke nogen henvendelser om dette. 

Dirigenten takker for god ro og orden. 
Formanden takker for det gode fremmøde og interesse for vandværket. 

k!)   
Henrik Am.., -Bendtsen 

" 

Dir.  ent Je -Kurt Jensen 
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